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Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny JAN ŚCISEŁ Wiceprzewodniczący Rady 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście, po tym apelu Pana Burmistrza jedno

pytanie ale ważne dla naszych mieszkańców. Otóż, ze słyszenia od sąsiad dowiedziałem się o

planach  przeniesienia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów z ul. Nowodworskiej, jakie

są właśnie plany odnośnie tej informacji. Dziękuję.

Zastępca Burmistrza RADOSŁAW SZUMIEC 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, mi pozostało odpowiedzieć na pozostałe pytania. Na

pierwsze odpowiem, które zadał Pan Przewodniczący Jan Ściseł, już go nie ma co prawda, ale

pytał, że mieszkańcy go dopytują czy będzie zlikwidowany PSZOK przy ul. Nowodworskiej?

Ja po raz pierwszy słyszę, że ten PSZOK ma być zlikwidowany natomiast chciałem tylko

dodać,  że  dodatkowo będzie  wybudowany przy starym wysypisku  w Nowodworze  nowy

PSZOK. Już w niedługim czasie będzie ukończony i oddany do użytkowania. Więc tylko

powiększymy możliwości dowozu, bo być może niektórym naszym mieszkańcom jest bliżej

pojechać do wysypiska w Nowodworze niż na ul.  Nowodworską,  ale  bardziej  pod kątem

Gminy  Lubartów,  czyli  miejscowości  Nowodwór,  Skrobów,  Annobór  ewentualnie  ten

PSZOK  jest  budowany.  Ponadto  PSZOK  powstaje  w  Luszawie  i  gminie  Serniki  w

Brzostówce.  Także  każda  z  naszych  gmin  członkowskich  Związku  będzie  posiadała  taki

PSZOK, czyli będzie wypełniony obowiązek ustawowy, bo tak ustawa o utrzymaniu czystości

i porządku mówi.


